
Lærke- Spurve og Vibevænget. 

Beretning for året 2022 – til generalforsamlingen d. 22.04.2023 

Så er der gået et år siden vi sad her sidst, tiden går alt for stærkt, selv her i Bork. 

Jeg vil gerne rose vores grønne områder og veje, synes vi er rigtig gode til at holde det. 

Vejene bliver slæbt, og der bliver udlagt nyt grus på efter behov. Der bliver klippet træer og buske, en fornøjelse at gå rundt i 
området og se hvad der sker. 

Græsklipningen ser også godt ud, bliver klippet som aftalt…..  Synes vores område ser indbydende ud…………. 

Næste gang der skal udlægges grus på vejene, vil der alt efter behov ved indkørslerne, blive udlagt i ca 3 meter ned af vejene 
knust asfalt. 

Vi har set flere gange at der hurtig opstår huller mm. Det vil vi forsøge at ændre med lidt hårdere materialer. 

De grundejere der har hegn/træer ud mod Klirevænget, skal selv sørge for, at de grene og buske der går ud over eller ned i 
grøften at de bliver fjernet, da grøfterne bliver oprenset en gang om året. 

Det er omkring Oktober - November de foretager oprensningen. 

Så er vi tæt på at være i mål med vores opmåling- afmærkning af dræn og brønde i vores område. 

Vi har haft kamera igennem ca. 60 procent af rørene og må konstatere at der er nogle steder der ikke har det for godt, bl.a. kan 
vi se at der vokser rødder ind i rørene, de fleste steder er det drænrør det vil sige rør med små huller i. Vi holder øje med det, og 
vil foretage de udskiftninger/rep. af dem som må være nødvendige. Fremover vil vi bruge faste PVC rør. 

Vi har det sidste års tid udskiftet 4 riste, samt fået 3 nye afløb på vores områder. 

Jeg vil derfor gerne bede jer om, at i markerer på fremsendte tegning over alle grundene, hvis i har ændringer mm af afløbene, 
eller har observeret nogle steder hvor det ser lidt mærkeligt ud i forhold til tegningen. Kan oplyse, at vi har fundet to brønde ude 
midt på en af vores veje som var dækket helt til……og ikke markeret på tegningen. 

Efterfølgende må i gerne fremsende tegningen på mail til mig, eller smid den i Postkassen ved Vibevænget….NR 16. 

Jeg har modtaget tegninger der er markeret retur fra en del på generalforsamlingen, og det hele vil blive ajourført på en stor 
tegning, som jeg har liggende, så vi hele tiden kan påføre de ændringer der måtte komme i fremtiden. 

Langt om længe har vi fået en skridsikker belægning på vores lille bro, der arbejdes på at få et dræn lagt ned ved den sydlige side 
af broen, samt en mere fast belægning i ca 4 meters længde fra broen og mod syd/øst. 

Der kan være meget smadret og blødt når det har regnet meget, så vi prøver denne model. 

Så håber vi på, at alle er blevet glade for den nye affaldsspand…………..    😊 

Der har været afholdt det årlige formandsmøde i Bork Hallen grundejerne imellem. 

Der var ikke meget nyt at komme efter fra Ringkøbing-Skjern kommune, da de herrer havde meldt afbud. 

Dog havde Falen Grundejerforening et forslag om en ny sti fra Sønderbyvej til Kirkehøjvej. 

Forslaget er under vores dagsorden Punkt 6…………………… 

Det var det hele for denne gang, ønsker jer alle en rigtig god sommer, og pas godt på hinanden. 

En stor tak til bestyrelsen for et godt samarbejde. 

Med venlig hilsen… 

Pbv 

Jens Medum Jakobsen. 


